
 

 

Gesprekstafel gemeenteraad 9-9-2021 “Betaalbaarheid hulp bij huishouden”.      1-9-2021

  

 

Goede middag, 

 

Mijn standpunt is als volgt: 

Natuurlijk is voorlichting m.b.t. hulpmiddelen een goede zaak, maar voor het huishoudelijke werk 

dat men zelf niet aankan is voldoende ondersteuning zeer wenselijk. 

Dat er een financieel tekort zou ontstaan nadat destijds de eigen bijdrage voor iedereen gelijk 

getrokken is was te verwachten, dit verbaast mij niet.  

De maatregelen die de gemeente van plan is te nemen door o.a. de indicatiehoogte te verlagen 

vind ik een slechte zaak. Daarnaast vind ik dat de eigen bijdrage naar draagkracht, zoals 

voorheen het geval was, weer ingevoerd zou moeten worden.  

Ik ken mensen die voorheen de hogere eigen bijdrage naar draagkracht goed konden missen en 

daar nu dus geld aan over houden, dat kan volgens mij niet de bedoeling zijn. Tevens moet de 

subsidiepot gevuld blijven wat op deze manier mijns inziens niet goed werkt.  

Daarbij vind ik dat mensen met de lagere inkomens er niet de dupe van mogen worden door de 

indicatiehoogte te verlagen, dit is toch al een meer kwetsbare groep. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Eva Kok 

evakok12@hotmail.com 


